書伴我行學院 – 報名表格
Bring Me A Book Institute – Application Form
	姓名Name :
	     
	孩子年齡Child’s age:
	     

	聯絡電話Contact No.：
	     
	支票號碼 Cheque No.:
	     

	電郵E-mail :
	     


曾修讀「兒童啟蒙老師訓練」Have you ever attended BMAB’s “First Teachers Training”? 
 FORMCHECKBOX 
 是Yes /  FORMCHECKBOX 
 否No 
報讀課程Intended Programme(s) of Study：

	課程編號
Programme Code
	課程名稱

Programme Title
	學費
Programme Fee
	工作人員填寫Staff Use Only

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	     
	     
	     
	

	     
	     
	     
	

	     
	     
	     
	

	合共Total 
	
	

	折實學費 (如適用) Total (after discount if applicable)
	
	


請選擇其中一項你可享的折扣優惠Please indicate the discount scheme you can enjoy (
	 FORMCHECKBOX 

	1.
	2012年9月14日前報名可獲九折學費優惠
10% off for Early Bird Registration on or before Sep 19, 2012

	 FORMCHECKBOX 

	2.
	報讀任何三個或以上課程可獲九折學費優惠
10% off for registering 3 or more programmes

	 FORMCHECKBOX 

	3.
	2012年9月19日前報讀任何三個或以上課程可獲八折學費優惠
20% off for registering 3 or more programmes on or before Sep 19, 2012. 


報名及付款方法 Registration and Payment Method：
· 請將報名表格連同支票 (抬頭：Bring Me A Book Hong Kong Limited) 郵寄至書伴我行(香港)基金會 (地址：中環砵典乍街10 號602 室) 。請於支票背後寫上姓名及聯絡電話。
· 您亦可以將有關費用存入本會匯豐銀行戶口 (號碼：808-215412-292)，請將報名表格及收據傳真 (2167 7181)或電郵 (info@bringmeabook.org.hk)給我們。

· 截止報名日期：2012年9月28日
· 報名將會以電郵確認核實。
· Please send the completed Application Form, together with a crossed cheque (payable to “Bring Me A Book Hong Kong Limited”) with the applicant's name and contact number on the back to Bring Me A Book Hong Kong: Room 602, 10 Pottinger Street, Central, Hong Kong. 
· To transfer payment into our HSBC bank account (808-215412-292), please send the receipt and application form to us by fax (2167 7181) or email (info@bringmeabook.org.hk).

· Registration Deadline: Sep 28, 2012
· Your application will be confirmed by email.
重要事項Important Notes:
1. 報名會以先到先得形式進行。
Applications will be accepted on a “first-come-first-serve” basis.
2. 除課程被取消外，已收取的學費恕不退回。
Except for programme cancellation, programme fee’s paid are non-refundable.

3. 書伴我行(香港)基金會保留隨時更改原定課程細則之權利。如報名人數不足，本院有權取消課程，受影響的學員將會另行通知。

Bring Me A Book Hong Kong reserves the right to make any necessary changes concerning the programmes. All applicants affected will be given notice of any changes.

4. 當8號或以上颱風訊號或黑色暴雨警告訊號懸掛時，課堂將會取消，有關順延及其他安排將會另行通知。
If a Storm Warning Signal No.8 or above, or a Black Rainstorm Warning Signal is hoisted, the lesson will be cancelled. Details of postponement or other arrangements will be announced afterwards.

免責聲明Disclaimer:

 參加者參加「書伴我行學院」課程時，如遇任何意外而使身體受傷或財物損壞，書伴我行(香港)基金會不需付上任何法律責任或賠償。參加者參加「書伴我行學院」課程，即表示願意接受以上有關免責聲明之絛款。
All participants enrolled in programmes at Bring Me A Book Institute do so at their own risk and in any case Bring Me A Book Hong Kong and its staff will accept no responsibility for the loss or damage to a participant’s property or injury or accident sustained during the programmes. Participants agree that no claims will be made against Bring Me A Book Hong Kong or its staff.

查詢請電enquiries：2127 4533 

